
Protokół
XIV Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 27 marca 2008r.

Ad.1
Przewodniczący Rady Gminy Jan Piskor dokonał otwarcia XIV Sesji Rady Gminy Sadlinki, 
przywitał zebranych oraz stwierdził prawomocność obrad.
Przedstawił porządek obrad przesłany radnym:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad.
2. Przedstawienie przez wójta spraw realizowanych w okresie między sesjami.
3. Interpelacje i zapytania radnych.
4. Podjecie uchwały  w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2008r.
5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr XII/100/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 8 

lutego  2008r.  w  sprawie  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego 
pracowników  zatrudnionych  w  jednostkach  organizacyjnych  Gminy  Sadlinki  oraz 
ustalenia  wartości  jednego punktu w złotych  przy sporządzaniu  tabeli  punktowych 
rozpiętości  dla  poszczególnych  kategorii  zaszeregowania  pracowników  tych 
jednostek.

6. Zlecenie Rady w sprawie wykonania zadań kontrolnych przez Komisję Rewizyjną.
7. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji.
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
9. Wolne wnioski.
10. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
Ad.2
Wójt przedstawiła sprawy:
-  połączeń  PKP-sprawy  przywrócenia  połączeń  po  wykonanym  remoncie  torów.  Trwają 
rozmowy z przewoźnikiem. Wierzy, że do 1 czerwca będzie rozstrzygnięcie sprawy.
- zgoda Kuratora na likwidację SP w Okrągłej Łące.
-ogłoszono  3  przetargi  na  remonty  dróg  gminnych,  być  może  prace  zostaną  wcześniej 
rozpoczęte,
-proponuje  zaproszenie  p.Kobusa  na  kolejną  sesję.  Prawdopodobnie  będzie  remontowana 
droga woj.do Dziwna ok.1200m oraz wyrównane pobocza do Białek oraz wyrównane 2 garby 
na drodze w Olszanicy.
Ad.3
Przewodniczący Rady odczytał pisma:
- WIOŚ,
- Komendanta PPolicji,
- Woj.Zarz.Melioracji.
Z.Krajewski informuje ,iż w związku z likwidacją kursów autobusów PKS, Okrągła Łąka jest 
„odcięta od świata”. Nie ma możliwości dojazdu do Sadlinek.
I.Koralewska potwierdziła ten fakt.
Wójt  poinformowała,  iż  połączenia  wycofano  1  marca,  na  PKS  nie  mamy  wpływu,  nie 
jesteśmy w stanie finansować linii. Cały teren nadwiślański też jest odcięty i PKS tłumaczy 
likwidację  małą liczbą pasażerów. Jest nadzieja,  że p. Kłos zgodzi się jeździć.  Wróci do 
tematu, będzie rozmawiać z p.Kłosem.
Wykonano prace porządkowe na byłym cmentarzu w Nebrowie W.,  jest  to teren gminny. 
Doszły prace na stadionie w Sadlinkach i nie jesteśmy w stanie wycinać drzew. Ciągnikiem 
tam też nie można wjechać.
M.Paliwoda zgłasza ponownie sprawę przedłużenia linii autobusu szkolnego.
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Wójt odpowiedziała, iż temat był poruszany. Zgoda była, zmiany miały być wprowadzone od 
1  kwietnia  br.  Burzą  sie  dyrektorzy,  gdyż  zmiana  godzin  zdezorganizuje  pracę,  opóźni 
rozpoczęcie  zajęć.  Wystąpiła  do Komisji  Oświaty o zajęcie  się  tematem i  zaproszenie na 
spotkanie p.Kłosa i dyrektorów szkół. Trudno całkowicie burzyć rozpoczęcie zajęć.
M.Paliwoda proponuje poczekać do września.
Wójt podda temat ponownie dyrektorom w sierpniu.
Ad.4
Skarbnik  przedstawiła  zmiany  w  budżecie  podając  zwiększenie  kwoty,  która  będzie 
przeznaczona na zakup 2 wiat na stadionie w Sadlinkach.
Wyjaśnień w tej sprawie udzieliła p. wójt. Zgoda Rady.
Po wyjaśnieniach zmian w budżecie przez skarbnika, dyskusji radnych, Przewodniczący Rady 
Gminy odczytał uchwałę Nr XIV/124/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 27 marca 2008r. w 
sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2008r. Uchwał została podjęta jednogłośnie przez 
15-osobowy skład Rady.
Wójt  podała,  iż na remont  mieszkania po p.Wesołowskich zaplanowano obecnie 50 tys.zł 
(wymiana co, niezależna instal.elektr.,gdyż Urząd jest obciążony).
Poprawa estetyki wokół Urzędu-planuje się wycięcie drzew , postawienie nowego płotu, plac 
przed Gminą.
Ad.5
Przewodniczący wyjaśnił przyczyny zmian uchwały nr XII/100/2008, a mianowicie zapisu 
dot. ogłaszania w dzienniku urzędowym woj.pomorskiego na zapis,  iż wchodzi w życie z 
dniem podjęcia.
Wójt dodała,iż uchwała jest podejmowana kilka lat i Wydz.Nadzoru PUW nie kwestionował. 
Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr XIV/ 125/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 27 
marca 2008r.  o zmianie  uchwały Nr XII/100/2008 Rady Gminy Sadlinki  z dnia  8 lutego 
2008r.  w  sprawie  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  pracowników 
zatrudnionych  w  jednostkach  organizacyjnych  Gminy  Sadlinki  oraz  ustalenia  wartości 
jednego  punktu  w  złotych  przy  sporządzaniu  tabeli  punktowych  rozpiętości  dla 
poszczególnych kategorii zaszeregowania pracowników tych jednostek.
Uchwała została przegłosowana jednogłośnie.
Ad.6
Wójt przypomniała Komisji Rewizyjnej o przeprowadzenie kontroli finansowej na zlecenie 
Rady, aby termin kontroli przyspieszyć.
Sekretarz  nawiązała  do  zapisu  statutu  gminy,  z  którego  wynika,  że  Komisja  Rewizyjna 
wykonuje  inne  zadania  kontrolne  na  zlecenie  Rady w zakresie  i  formach  wskazanych  w 
uchwałach Rady. Innych zadań kontrolnych nie zlecono.
Ad.7
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie.
Ad.8
Odpowiedzi udzielono w pkt.3
Ad.9
Wolnych wniosków nie zgłoszono.
Ad.10
Przewodniczący Rady zamknął obrady XIV Sesji Rady Gminy Sadlinki.

Protok.M.Gerke


